
Zápis č.29 
ze zasedání P ČMKU dne 15.10 2009 

zasedací místnost ČMKU 
 
Přítomni:  
P ČMKU: MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, J. Kudrnáčová, I. Nováková, B. 

Uchytil, M. Kašpar, A. Karban od 11:15, M. Václavík 
  
DR:   P. Márová do 12:00 
Tisková mluvčí:   Bc. Vladimíra Tichá 
Hosté:   DaCK - MVDr. Chrpa, V. Pašek - zástupce pro coursingy 
 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. Programové vybavení ČMKU DOGOFFICE 

3. Zápisy z odborných komisí 

4. Došlá pošta 

5. Různé 

 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 
Jednání s předsedou DaCK: 

 

 Zhodnocení ME v coursingu – K jednání pozváni MVDr. Vodička (z účasti se omluvil) a MVDr.  

Chrpa. DaCK projedná stav této akce na svém příštím zasedání a zprávu předloží MVDr. Chrpa 

příštímu zasedání P ČMKU.  Zasedání DaCK bude po ukončení dostihové sezóny, tj. po 

15. listopadu. 

 

 Zápis DaCK z 11. 7. 2009 

P ČMKU považuje tento zápis za informativní.  

Body týkající se certifikátů budou zahrnuty do směrnice o certifikátech, projedná komise pro 

certifikáty 

2/5/09  Vyjádření SMSC k zápisu z DaCK komise – MVDr. Chrpa zaslal vyjádření. DaCK 
konstatuje, že SMSC i přes upozornění překračuje dostihový řád. DaCK navrhla 
nepřidělit SMSC dostihy pro sezónu 2010. P ČMKU požaduje, aby DaCK 
zkompletovala podklady k porušování Dostihového řádu organizací SMSC, předložila 
vše p. Zdráhalové a pozvala ji na jednání DaCK, které se může uskutečnit na půdě 
ČMKU za přítomnosti zástupce DR. 

 
2/9/09  Žádost o poskytnutí výjimky z Dostihového řádu pro plemeno shih-tzu – projedá 

DaCK na svém příštím zasedání; stanovisko předá k projednání P ČMKU. 
 

 

 

 

 



Dozorčí rada: 

 DR vyslovila připomínky k předložené smlouvě s Merz, požaduje další jednání  

 Rozpočet na DuoCACIB – DR neakceptuje předložený rozpočet s výsledkem ve výši 

+60 000,- Kč 

Pro předložený rozpočet:  MVDr. L. Široký, ing. R. Lysák, ing. J. Kubeš, B. Uchytil, 

M. Kašpar  

Proti:  I. Nováková, A. Karban, M. Václavík J. Kudrnáčová  

Rozpočet byl schválen. 

 

I. Nováková a A. Karban navrhují, aby rozpočet výstavy byl sestaven tak, aby 

minimální zisk z ní byl ve výši jako v případě,  kdy je pořádáním výstavy ČMKU 

pověřen jiný subjekt tzn. 26,- Kč x počet přihlášených psů. Upozorňují, že jakýkoli jiný 

výsledek bez objektivního zdůvodnění  je pro ČMKU neekonomický. DR se ztotožňuje 

s tímto návrhem. 

Vzhledem k tomu, že byl předložený rozpočet schválen, o tomto návrhu se 

nehlasovalo. 

 

4/6/09  Žádost Czech Irish Wolfhound Clubu o přijetí – J. Kudrnáčová předložila rozbor 

k odvolání. Vzhledem k tomu, že z původního Wolfhound a deerhound klubu se 

plemeno deerhound zcela vyčlenilo, vznikl tímto pro plemeno irský vlkodav 

samostatný zastřešující klub. P ČMKU neshledává důvody k přijetí nového 

samostatného klubu pro toto plemeno.  

Schváleno jednomyslně. 

 

 Přijetí nového klubu za prozatímního člena není nárokové. Veškeré nové kluby, které 

P ČMKU v posledních letech přijalo za prozatímní členy, neměly samostatný klub pro 

zastřešované plemeno. 

 

Hospodaření  

 Položky k odepsání byly odepsány z účetnictví. 

 Faktura na částku 72960,- Kč (položka z r. 2001) prověřena. Závěr: Faktura pro ČMKJ byla 

vystavena na neexistujícího plátce (Intercanis), nebyla nikdy doručena skutečnému plátci. 

M. Václavík navrhuje částku odepsat. 

Pro: M. Václavík, ing. J. Kubeš, M. Kašpar, B. Uchytil,  

Proti:  I. Nováková, A. Karban, 

Zdrželi se:  Ing. R. Lysák, MVDr. L. Široký, J. Kudrnáčová 

Návrh nebyl přijat. 

 

I. Nováková nedoporučuje částku odepsat z ekonomických důvodů. 

Návrh předsedy: Odložit na příští P ČMKU, vyžádat na písemné vyjádření od finanční 

poradkyně, jaké jsou možnosti zúčtování této částky.  

Pro:  MVDr. L. Široký, ing. R. Lysák, I. Nováková, A. Karban, J. Kudrnáčová  

Zdrželi se:  Ing. J. Kubeš, M. Václavík, M. Kašpar, B. Uchytil 



Návrh byl přijat, zajistí: Tajemnice 

 

Usn. 17 (Usnesení ze všech VH)  – úkol trvá, zajistí sekretariát, termín: do příštího zasedání P ČMKU. 
 

2/3/07  Webová prezentace – úvodní slovo zveřejněno, překlad do AJ a jeho zveřejnění zajistí 
sekretariát  

 

33/8/08           Zkompletování směrnice o vydávání certifikátů:  1. 10. 09 proběhla schůzka, 
dopracován základní materiál. Dále budou dopracovány přílohy: zkoušky na 
certifikáty, vzory certifikátů, přílohy na plemena lovecká (ČMKJ), služební (ČKS, MSKS, 
KJČR), pastevecká (KJČR), severská (ing. R. Lysák), chrty (DaCK) a na záchranářské 
zkoušky (SZBK) 

PŘÍLOHA 1 – pracovní materiál 

P ČMKU souhlasí s předloženým materiálem a navrženým postupem 

 

13/2/09 Žádost o schválení Catahoula klubu – J. Kudrnáčová přednesla souhrn k předloženým 
materiálům a navrhuje přijmout CC EU za prozatímního člena.  
Odůvodnění: Žádost byla podána v 2/2009 a následně 4/2009 s doložením všech 
náležitostí, kterými klub splňuje podmínky pro přijetí za prozatímního člena ČMKU. 
Zejména bylo doloženo vyjádření KCHMPP, který jako jediný doposud toto plemeno 
zastřešoval, že nemá námitek proti vzniku samostatného klubu pro toto plemeno. 
Bylo přihlédnuto i ke skutečnosti, že se jedná o FCI neuznané plemeno s potřebou 
specifického přístupu z hlediska zdraví i povahy. CC EU má zpřísněné chovné 
podmínky, avšak je nutnost respektování chovných jedinců - viz zápisní řád ČMKU. 

 

Pro přijetí:  ing. R. Lysák, ing. J. Kubeš, M. Kašpar, I. Nováková, A. Karban, B. 

Uchytil, J. Kudrnáčová MVDr. L. Široký  

Nepřítomen:  M. Václavík  

P ČMKU schvaluje Catahoula Club EU jako prozatímního člena ČMKU. Číslo klubu: 

5026 

 

 

Ad výstava Wels – zasedání Středoevropské sekce FCI   PŘÍLOHA 2 
 
Nabídka pro ČR uspořádat středoevropskou výstavu v r. 2012.  

Schváleno jednomyslně. 

Nepřítomen: M. Václavík  

Podrobnosti budou projednány na příštím zasedání. 

 

Údaje vkládané na web: 

P ČMKU schvaluje tyto zodpovědné osoby: 

Propagační komise – Bc. Vladimíra Tichá  
Komise pro chov a zdraví – Ing. K. Fialová 
Výstavní komise – Ing. K. Fialová 
Rada plemenných knih – Bc. L. Hromádko 



Dostihová a coursingová komise – D. Bejčková 
Komise pro rozhodčí – Ing. K. Fialová 
Komise pro mládež – I. Jarošová  
Předsednictvo – MVDr. L. Široký  
Fotogalerie – ing. R. Lysák 

Standardy – I. Jarošová 

 

Ad zápis z RPK z 7. 9. 2009 

ad bod d) ing. R. Lysák ve spolupráci s plemennou knihou vypracuje znovu systém zadávaných 
titulů – úkol trvá 

 
Ad Komise pro chov a zdraví – 8. 6. 2009 
P ČMKU obdrželo vysvětlení od chovatelky, která se však nevyjádřila k prodeji psa bez PP. Přesně 
specifikovaná žádost o vyjádření byla odeslána, bez odezvy. 
 
 Návrh na vyplácení dotací a sponzoringů od r. 2010 bude projednán a uzavřen na příštím 

zasedání P ČMKU  

 

ad Různé 

 Zveřejňování schválených CACT, CACIT a CACIL akcí na webu ČMKU – určení zodpovědné  
osoby / osob odloženo na příští jednání 

 
 MVDr. L. Široký informoval o přednášce, kterou přednesl na téma Kynologie v ČR na zasedání  

KVL 11-13.9. 2009 v Táboře. 
 

 Generální zasedání FCI + Světová výstava Bratislava: 
Zpráva ze zasedání  PŘÍLOHA 5 
Prezentace ve stánku ČMKU proběhla úspěšně 
 

 Akce k 110. výročí MEOE se zúčastní MVDr. L. Široký A ing. R. Lysák. 
 

 Výstava Pes a život byla zahájena 10. 10. 2009 ve Východočeském muzeu v Pardubicích,    
ČMKU  
zapůjčila některé výstavní předměty. O akci informovala Bc. Vladimíra Tichá 

 
 Ekonomická komise: 

Návrh ČKS přednesl A. Karban, kandidátka: p. Juřicová 
Návrh WDK zaslán písemně, kandidátka: Zita Železná 
Návrh ČMKJ přednesla Bc. Vladimíra Tichá, kandidátka: Ing. Naděžda Klírová 
EK v tomto složení byla jednomyslně schválena. 

 

Návrh na předsedu EK: Ing. Naděžda Klírová 
Pro:  MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, B. Uchytil, M. Kašpar, A. Karban, M. 

Václavík  

Zdržela se: I. Nováková 

Ing. Naděžda Klírová byla zvolena předsedkyní EK. 

 

 



2. Programové vybavení ČMKU DOGOFFICE 

 

Dostavil se konzultant ČMKU Ing. H. Brychta. 

Firma Merz zaslala návrh smlouvy na další období – P ČMKU požaduje o obsahu smlouvy dále jednat, 

nesouhlasí s body 4.1 a 6.1 této smlouvy.  

Tajemnice odpoví na návrh smlouvy.  

 

Schůzku se zástupci firmy sjedná I. Nováková.  Schůzky se zúčastní MVDr. L. Široký, I. Nováková a Ing. 

H. Brychta. 

Schváleno jednomyslně 

Nepřítomen: A. Karban  

 

P ČMKU schvaluje nákup nového hardwarového vybavení dle předložených materiálů. 

 

14:30 odchází M. Kašpar 

 

3. Zápisy z odborných komisí 

 

Komise pro rozhodčí z 24. 9. 2009  PŘÍLOHA 3 

Doplněna žádost Ing. Přibáňové o zařazení mezi adepty na rozhodčí – P ČMKU souhlasí s doplněním  

Zápis jednomyslně schválen 

 

Přestupek K. Hořáka – posouzení psa bez aprobace na dané plemeno, projednáno osobně 

s K. Hořákem 15. 10. 09 před zasedáním P ČMKU  

Návrh: V souladu s Řádem pro jmenování rozhodčích vyslovit napomenutí s hrozbou zákazu 

výkonu rozhodčího. 

Pro:  MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, B. Uchytil, I. Nováková  

Zdrželi se:  A. Karban, J. Kudrnáčová, M. Václavík  

Návrh byl přijat. 

 

Propagační komise 

 Bc. Vladimíra Tichá předala zprávu o Welfare v Brně  PŘÍLOHA 4 

Stav vyšetřování dědičně podmíněných chorob v chovu psů – přednáška ČMKU, Bc. V. Tichá 

  

 10. 10. 2009 proběhla vernisáž výstava Pes a život ve Východočeském muzeu v Pardubicích,  
akci informovala Bc. Vladimíra Tichá 
P ČMKU navrhuje zaslat poděkování. Zodpovídá: MVDr. L. Široký  

 

Komise pro chov a zdraví z 5. 10. 2009 

Odloženo na příští jednání 

 

16:00 odchází B. Uchytil  

 



 

4. Došlá pošta 

1/10/09 Žádost KCHMPP o poskytnutí DOGOFFICE  - řešeno v bodě 1/9/09 

 

2/10/09 Žádost p. Šmejkala o povolení výjimky z Řádu pro jmenování rozhodčích – odloženo 

na příští zasedání 

5. Různé 

 

 Předložen rozpočet na Šampiona šampionů 2009  

Pro:  MVDr. L. Široký, M. Václavík, ing. R. Lysák, I. Nováková, J. Kudrnáčová, A. Karban  

Nepřítomen: ing. J. Kubeš  

 

 Předložen výstavní výbor DuoCACIB ve složení: 

Ředitel výstavy:  MVDr. L. Široký 

Ekonom:   Ing. R. Bauerová 

Organizační zajištění:  Ing. H. Brychta 
Technické zabezpečení:  L. Frnčo 
Zástupce sekretariátu ČMKU:  L. Fairaislová 
 

Návrh předsedy: Doplnit výstavní výbor o A. Karbana 

Pro:  MVDr. L. Široký, M. Václavík, ing. R. Lysák, I. Nováková, J. Kudrnáčová, A. Karban  

Nepřítomen: ing. J. Kubeš 

 

 MVDr. L. Široký byl pozván na sponzorskou akci Royal Canin do Francie. Náklady hradí 

sponzor, proplaceny budou pouze standardní náhrady za zahraniční cestu. 

P ČMKU souhlasí.  

 

USNESENÍ 
131/09/09 P ČMKU pozastavuje účast (vystavování psů vlastních i pro jiné) na všech výstavách 

konaných v ČR pod záštitou ČMKU M. Švecovi, J. a A. Podzemským a M. Smetanové 
na dobu 1 roku s účinností od 1.11.2009. O tomto zákazu bude v souladu s článkem 
14 Výstavního řádu FCI neprodleně informována i FCI. 
(případ byl projednán v rámci zápisu z Výstavní komise 10.9.2009, zápis z P ČMKU 
č.28) 
 

132/10/09 P ČMKU schvaluje Catahoula Club EU jako prozatímního člena ČMKU. Číslo klubu: 

5026 

 

133/10/09 P ČMKU schválilo rozpočet MVP DuoCACIB 

 

134/10/09 P ČMKU schválilo rozpočet Šampiona šampionů 2009 

 

135/10/09 P ČMKU schválilo obsazení výstavního výboru DuoCACIB 



136/10/09 P ČMKU vyslovuje v souladu s Řádem pro jmenování rozhodčích K. Hořákovi za 
posouzení plemene bez příslušné aprobace napomenutí s hrozbou zákazu výkonu 
rozhodčího. 

137/10/09 P ČMKU jmenovalo Ekonomickou komisi ve složení: p. Juřicová, Zita Železná, Ing. 
Naděžda Klírová 

 
 
Zasedání ukončeno:   16:30 
Příští zasedání:   čtvrtek 19.11. 2009 od 10:00  
Zapsala:   Ivana Jarošová 
Za správnost:   MVDr. L. Široký   

 
 


